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Arbetet med att förnya Aurelias första våning har pågått sedan 
församlingsrådet utsåg en arbetsgrupp för projektet år 2021. Här 
kommer en rapport om nuläget.  
 
Detta har gjorts: 
- talarstolen och altaret i festsalen har fått hjul 
- en lång träsoffa med förvaring har snickrats till lilla salen 
- ett altarskåpskåp har snickrats till festsalen 
- ett bokskåp har snickrat till aulan, till det kommande 

bibliotekshörnet 
- en del av klädhängarna har tagits bort så att det ska finnas mera 

rum i aulan 
- kappskåpen har tagits bort från aulan 
- en av toaletterna på första våningen har blivit städförråd 
- en virtuell orgel har installerats i festsalen 
- de flesta lampor i första våningen har byts ut  
- taket och väggarna har målats 
- en scen har snickrats till festsalen 
- soffor, fåtöljer och bord har inhandlas till lilla salen och aulan 
- tavlor, pallar och dekorationer har inhandlas till hela första 

våningen 
- anslagstavlan har förnyats och flyttats till vindfånget 
- en serveringsstation har inretts nära klähängarna 
- klähängarna har flyttats närmare toaletterna 

 
 Detta ska ännu göras: 

- konstnären Linnea Ekstrand ska göra nya tavlor till första 
våningen, en av tavlorna ska illustrera principerna för en tryggare 
församling 

- en anslagstavla för utomstående arrangörers reklam ska 
inhandlas till väggen nära hissen i vindfånget 

- lamporna i festsalen ska justeras och programmeras om 
- skyltningen och informationsgrafiken ska förnyas 

 
 Fastighetsavdelningen har bekostat den del av renoveringen som 
 har gällt själva fastigheten eller som har snickrats av samfällighetens 
 snickare. Möblerna och andra inredningsdetaljer har bekostats av 
 Stiftelsen för kyrkligt arbete i Åbo svenska församling sr.  
 
 Nästa steg i projektet är nu innergårdens förnyelse. Församlingen 
 ska byta disponent till Mikko Artukka och han behöver nu få 
 kännedom om planerna. Projektet har beviljats 40 000 euro men 



 
 drar ut på tiden eftersom projektet är mera omfattande än 
 samfällighetens personal räknat med. Församlingsrådet anhåll om 
 mera budgetmedel för nästa år. En av utmaningarna är att få 
 innergården så barnvänlig som möjligt och att få lov att odla på 
 gården. 

 
 

Förslag Församlingsrådet diskuterar förnyelsen och antecknar informationen 
för kännedom. 
 

Beslut Beslut enligt förslag. 
 


